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主要宗教  Christian 

基督教 77.99 % 

Pray for the less-evangelized. Zimbabwe has been extensively evan-

gelized, but areas of need remain: a) The rural areas, often neglected 

for church planting and for sending qualified workers. Pray more will 

be called to this humble but vital task. Pray also for evangelistic out-

reaches and suitable literature distribution specifically to these are-

as.b) The burgeoning cities, swollen with hundreds of thousands of 

rural migrants looking for non-existent jobs. Squatter settlements are 

multiplying and crime is on the increase. Outreach to the unem-

ployed is a major challenge. c) Muslims. They are a small minority but 

wield disproportionate influence on the country through foreign aid 

“with strings”, mosque-building and scholarships in Muslim universi-

ties. 為較少傳福音的來禱告。辛巴威已被廣泛傳播福音，但仍有

需要的區域： a）農村地區，建立教會和派遣合格的工人往往被

忽視。祈禱更多將被稱為這個卑微但至關重要的任務。也為福音

派的外展和專門針對這些領域的適當文獻分發禱告。b）蓬勃發

展的城市，數十萬農村移民正在尋找不存在的工作。寮屋居民點

正在成倍增加，犯罪率正在上升。與失業者接觸是一項重大挑

戰。c)穆斯林。他們是少數人，但通過“帶繩”的外援，清真寺

建設和穆斯林大學的獎學金對該國產生不成比例的影響。 

                                           ANNOUNCEMENTS                     2018.12.30 

1. Doing housework together: Our spiritual home (GPC) needs volun-
teers to help with church repair and maintenance work.  If you can 
contribute to this ministry, please go to the "Volunteer Needed/志工召

募"  button of church web site to pick up the things that you enjoy do-

ing or contact with church secretary. The same items in hard copy will 
also be renewed in church bulletin                                                                                           

家事一起做：屬靈的家(教會)需要義工幫忙的工作，列在教會網頁的按

鈕 "Volunteer Needed/志工召募。每週也會更新在教會佈告欄，若你願意

在這上面服事，可上網填入或是和祕書聯絡，謝謝。 

2. Volunteers needed for English class. Help to prepare refreshments 

before 10:30am every Thursday, clean up at 11:00am and you can also 

stay in the class to care for the classmates. If you are willing to serve, 
please contact Wendy Hwang, thank you!                                                                           

英文班志工招募，每週四上午 10:30 前幫忙準備好茶點，11:00 收拾茶點。並且

可以待在班上関懷募道友。如果您有意願服事，請跟 Wendy Hwang 聯絡，謝

謝!  

 

 

 


